
Referat af generalforsamling d. 24. marts 2022 
Referent Dorte Lunde Hansen 

Dagsorden: 

0. Valg af dirigent 
1. Beretning 
2. Regnskab for 2021 
3. Budget for 2022 og fastsættelse af kontingent for 2022 
4. Valg til bestyrelsen, på valg er   Michael Egelund Nielsen - modtager ikke genvalg 

                                                         Kim O Jensen - modtager genvalg 
                                                         Dorte Lunde Hansen - modtager genvalg 
                                                         Hans Mosegaard - modtager genvalg 

5. Valg af 2 suppleanter 
6. Valg af revisor og revisorsuppleant 
7. Indkomne forslag 
8. Evt 

 

Referat : 

0. Dirigent Kim O Jensen, konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt og bød 
velkommen. 
 

1. Beretning fra formanden. Tilbageblik gennem årerne. Han takkede for godt samarbejde med alle, 
for at opgaverne generelt er blevet løst. Der er opmærksomhed på hvad der rør sig i området, og 
pointerer vigtigheden af både at høre godt og skidt. Vi skal alle tage hensyn, også i trafikken. Der 
bliver til tider kørt stærkt på Vestervangen/Vesterled, det er vigtigt at vi er opmærksomme på 
dette, så alle kan være trygge.  
Corona har betydet færre generalforsamlinger og færre møder de sidste 2 år.  
Vi har fået en hjemmeside Vesterkam.dk. Derudover er der beskrevet en Pleje og 
vedligeholdelsesplan for vores grønne arealer. Der skal lyde en stor tak til Hans Mosegaard, for det 
store arbejde han har lavet. Der er ligeledes lavet ny samarbejdsaftale med gartner og der er valgt 
Tommerup Grundejerservice, som skal udføre arbejdet over en 5-årig periode. Der takkes for godt 
samarbejdet med tidligere gartner.  

2. Regnskab 2021 blev gennemgået og godkendt. 
3. Budget 2022 blev gennemgået, herunder uforandret kontingent på 750 kr 
4. Valgt til bestyrelsen blev : John Larsen, Kamgårdsvej 57, Line Toft Sørensen, Vestervangen 82  
5. Suppleanter blev Bjørn Hansen, Kamgårdsvej 51, Brian Lunde Hansen Vestervangen 89 
6. Revisor Inge Tinggaard, Vestervangen 80, suppleant Stine Poulsen, Kamgårdsvej 53 
7. Indkomne forslag. Sanering af bålplads. Der er allerede aftalt med Tommerup Grundejerservice at 

tage sig af det. Bålet er blevet for stort og det er ikke ansvarligt at afbrænde det. Der pointeres at 
haveaffald og juletræer skal på genbrugsplads og ikke på bålet. Petanque bane ved hesteskoen på 
Vestervangen, forslaget diskuteres, da ingen ønsker at arbejde videre med forslaget, henlægges 
det.   

8. Der spørges til specifikke steder hvor stien i de grønne områder er meldt til at ændres, der ses 
nærmere på dette.  Samarbejde m Assens kommune omkring biodiversitet, blomstereng m.m, der 
ses på i fremtiden hvor der kunne være oplagte steder i vores område.  Der spørges til tidligere 



emne omkring Kærlighedsstien, mulighed for delvis flytning af stien eller beplantning der skærmer 
mod haven. Der aftales et møde på senere tidspunkt, for at tilse omtalte område.  


